
Interpelacja nr 17 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

z dnia 14 grudnia 2022 r. 

w sprawie remontu ulicy Mińskiej 

(z inicjatywy Marcela Świerkockiego) 

 

 

 

Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe m.st. Warszawy 

 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

zwracamy się z zapytaniem o szczegóły zbliżającego się remontu ulicy Mińskiej,      a 

w szczególności o to:  

● Jaki jest planowany termin rozpoczęcia i zakończenia remontu? 

● Jaki jest przewidziany zakres remontu? 

 

 

Uzasadnienie 

 

Od wielu lat mieszkańcy zgłaszają zły stan techniczny ulicy Mińskiej oraz 

niedostosowanie jej do wzmożonego ruchu pieszego wynikającego z rozbudowy       i 

budowy kolejnych osiedli mieszkaniowych w północnej części Kamionka. Problem ten 

został zauważony przez jednostki miejskie i w 2018 roku odbyły się,  w ramach 

Zintegrowanego Programu Rewitalizacji m.st. Warszawy, konsultacje społeczne 

dotyczące przebudowy ulicy Mińskiej. Przy udziale mieszkańców został przygotowany 

projekt gruntownie zmieniający oblicze ulicy Mińskiej. Niestety ze względu na brak 

środków wypracowana z mieszkańcami koncepcja nie została zrealizowana. 

 

Jednocześnie w ostatniej edycji Budżetu Obywatelskiego (projekt nr 1471) udało się 

mieszkańcom pozyskać środki na remont ulicy. Środki te mogą posłużyć nie tylko na 

bieżący lifting ulicy Mińskiej, ale na wprowadzenie zmian od lat wyczekiwanych przez 

mieszkańców i wypracowanych przy ich udziale w czasie konsultacji. 


